



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

№ 13-1/297

The Secretariat of the Conference on Interaction and Confidence Building Measures in Asia (CICA) presents its compliments to the CICA Member States and, in addition to the Note No. 13-1/261 dated May 13, 2021, has the honour to forward herewith the program of the Conference on *Epidemiological Safety and fight against Covid-19 and other infectious diseases* to be organized by the Republic of Kazakhstan on June 15, 2021 in an online format.

The Conference will serve as a platform for the CICA Member States' representatives to deliver their statements on the proposed themes. In that respect, the Chairmanship requests the CICA Member States to submit the names of candidates who would be speakers at the above event by June 7, 2021.

The focal points of the above mentioned event are Roza Kozhapova (email: r.kozhapova@dsm.gov.kz, mob: +7 777 262 6348), Ainagul Kumatbaeva (mob: +7 708 972 3527), officer of CICA Secretariat Marat Janikeyev (email: m.janikeyev@s-cica.kz, mob: +7 777 181 11 10).

The Secretariat avails itself of this opportunity to renew to the CICA Member States the assurances of its highest consideration.

Nur-Sultan, 28 May 2021

**MEMBER STATES
OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES
IN ASIA**





**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

№ 13-1/297

Секретариат Совещания по взаимодействию и мерам доверия в Азии (СВМДА) свидетельствует свое уважение государствам-членам СВМДА и в дополнение к ноте №13-1/261 от 13 мая 2021 года имеет честь препроводить программу конференции «Эпидемиологическая безопасность и борьба с Covid-19 и другими инфекционными заболеваниями», которая будет проводиться Республикой Казахстан в онлайн-формате 15 июня 2021 года.

В рамках конференции предусмотрено выступление представителей государств-членов СВМДА по предлагаемым темам. В этой связи, Председательство просит предложить кандидатуры спикеров от государств-членов СВМДА в срок до 7 июня 2021 года.

Контактные лица по вышеназванному мероприятию – Роза Кожапова (электронная почта: r.kozharova@dsm.gov.kz, тел: +7 777 262 6348), Айнагуль Куатбаева (тел: +7 708 972 3527), специалист Секретариата СВМДА Джаникеев Марат (электронная почта: m.janikeuev@s-cica.kz, тел: +7 777 181 1110).

Секретариат пользуется случаем, чтобы возобновить государствам-членам СВМДА уверения в своем высоком уважении.

город Нур-Султан, 28 мая 2021 года

**ГОСУДАРСТВА-ЧЛЕНЫ
СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ И
МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**



*Приложение:
упомянутое, на 3 л.*

Азиядағы өзара іс-қимыл және сенім шаралары кеңесінің (АӨСШК) Хатшылығы АӨСШК мүше мемлекеттеріне өзінің зор ілтипатын білдіре отырып, Хатшылықтың 2021 жылғы 13 мамырдағы №13-1/261 нотасына қосымша ретінде 2021 жылғы 15 маусымда Қазақстан Республикасы ұйымдастыратын онлайн форматында өткізілетін «Эпидемиологиялық қауіпсіздік, оның ішінде Covid-19 және басқа да инфекциялық ауруларымен күрес» саласындағы конференцияға қатысты тұжырымдаманы жолдауды өзіне мәртебе санайды.

Қосымша: аталған,
3 п.

Конференция аясында АӨСШК мүше мемлекеттері өкілдерінің ұсынылған тақырыптар бойынша сөз сөйлеуі көзделген. Осыған орай, Хатшылық АӨСШК мүше мемлекеттерден спикерлердің кандидатураларын 2021 жылғы 7 маусымнан кешіктірмей ұсынуды сұрайды.

Аталмыш іс-шара бойынша байланыс тұлғалар – Роза Кожарова (электрондық пошта: r.kozharova@dsm.gov.kz, тел: +7 777 262 6348), Айнагуль Куатбаева (тел: +7 708 972 3527), АӨСШК Хатшылығының маманы Марат Жаникеев (электрондық пошта: m.janikeev@s-cisca.kz, тел: +7 777 181 11 10).

Хатшылық осы мүмкіндікті пайдалана отырып, АӨСШК мүше мемлекеттеріне өзінің зор ілтипатын тағы да растайды.

Нұр-Сұлтан қаласы, 2021 жылғы 28 мамыр

**АЗИЯДАҒЫ ӨЗАРА ІС-ҚИМЫЛ ЖӘНЕ
СЕНІМ ШАРАЛАРЫ КЕҢЕСІНІҢ МҮШЕ
МЕМЛЕКЕТТЕРІ**

PROGRAMME of
Conference of the Member States of the Conference on Interaction
and Confidence Building Measures in Asia on “Epidemiological
Safety and the Fight against Covid-19 and Other Infectious Diseases”
(June 15, 2021, 14:00-17:10 (GMT +6), online)

14:00-14:10	-	Participants join the Conference
14:30-14:55	-	Opening ceremony Mr. Yerlan Kiyassov, Vice Minister of Healthcare of Kazakhstan, Chief State Sanitary Doctor, <i>Chairman of the Conference (5 minutes)</i> <i>Welcoming remarks:</i> Mr. Kairat Sarybay Executive Director of the CICA Secretariat <i>(5 minutes)</i>
	-	Speeches by representatives of the CICA Member States *4 international participants <i>(5 minutes per participant)</i> <i>List of participants (to be confirmed)</i>
14:55-15:30	-	Prospects for the development of cooperation among the CICA Member States in the field of epidemiological safety and public health Chairman of the Committee of Sanitary and Epidemiological Control Ms. Aizhan Yesmagambetova, moderator
	-	Speeches by representatives of the CICA Member States <i>List of participants (to be confirmed)</i> *2 international participants, 1 from Kazakhstan <i>(5 minutes for each participant)</i>
	-	Discussions
15:30-16:05	-	Elaboration of possible joint actions to improve health, sanitary and epidemiological well-being of the population in the CICA Member States Chairman of the Committee of Sanitary and Epidemiological Control Ms. Aizhan Yesmagambetova, moderator

	-	<p>Speeches by representatives of the CICA Member States</p> <p><i>List of participants (to be confirmed)</i></p> <p>*2 international participants, 1 from Kazakhstan (5 minutes for each participant)</p>
16:05-16:15	-	<p>Discussions</p>
16:15-17:10	-	<p>Exchange of views on scientific research in the field of epidemiological safety, as well as on joint measures to prevent other epidemiological situations in the post-pandemic period</p> <p>Chairman of the Committee of Sanitary and Epidemiological Control Ms. Aizhan Yesmagambetova, moderator</p>
	-	<p>Speeches by representatives of the CICA Member States</p> <p><i>List of participants (to be confirmed)</i></p> <p>*4 international participants, 2 from Kazakhstan (5 minutes for each participant)</p>
	-	<p>Discussions</p>
17:00-17:10	-	<p>Closing ceremony. Wrap-up session</p> <p>Adoption of a Joint Statement by the CICA Member States in the field of epidemiological safety, including on the fight against Covid-19 and other infectious diseases</p> <p>Mr. Yerlan Kiyassov, Vice Minister of Healthcare of Kazakhstan Chief State Sanitary Doctor</p>

Language: English, Russian (*simultaneous interpretation*)

Focal points:

- **Roza KOZHAIPOVA** – Head of the division of Epidemiological Surveillance of Infectious Diseases of the Committee of Sanitary and Epidemiological Control of the Ministry of Healthcare of Kazakhstan, email: r.kozhapova@dsm.gov.kz, mob: +7 777 262 6348.
- **Ainagul KUATBAEVA** – Deputy Chairman of the Management Board of the National Center of Public Health Care of the Ministry of Healthcare of Kazakhstan, mob: +7 708 972 3527;
- **Botagoz SMAGULOVA** – Head of the division of the Department of International Cooperation and Integration of the Ministry of Health care of Kazakhstan, email: b.smagulova@dsm.gov.kz, mob: +7 701 512 7035;
- **Marat JANIKEYEV** – officer of CICA Secretariat, email: m.janikeyev@s-cica.kz, mob: +7 777 181 1110.

**Программа проведения
Конференции государств-членов Соединения по взаимодействию
и мерам доверия в Азии «Эпидемиологическая безопасность и
борьба с Covid-19 и другими инфекционными заболеваниями»
(15 июня 2021 год, 14:00-17:10 (GMT+6), в онлайн-режиме)**

14:00-14:10	-	Подключение участников
14:30-14:55	-	<p>Церемония открытия</p> <p>Киясов Ерлан Ансаганович, Вице-министр здравоохранения РК Главный государственный санитарный врач <i>председатель конференции (5 минут)</i></p> <p><i>Приветственное слово:</i> г-н Сарыбай Кайрат Шораевич Исполнительный Директор Секретариата СВДМА <i>(5 минут)</i></p>
	-	<p>Выступления представителей государств-участников СВДМА *4 международных участника <i>(5 минут на каждого участника)</i> <i>Список участников (уточняется)</i></p>
14:55-15:30	-	<p>Перспективы развития сотрудничества государств-членов СВДМА в сфере эпидемиологической безопасности и общественного здравоохранения Председатель Комитета санитарно-эпидемиологического контроля Есмагамбетова А.С. модератор</p>
		<p>Выступления представителей государств-участников СВДМА <i>Список участников (уточняется)</i> *2 международных участника, 1 казахстанский <i>(5 минут на каждого участника)</i></p>
		Обсуждение
15:30-16:05	-	Выработка возможных совместных действий по улучшению здоровья и санитарно-эпидемиологического благополучия населения государств-членов СВДМА

		Председатель Комитета санитарно-эпидемиологического контроля Есмагамбетова А.С., модератор
		Выступления представителей государств-участников СВДМА <i>Список участников (уточняется)</i> *2 международных участника, 1 казахстанский (5 минут на каждого участника)
16:05-16:15		Обсуждение
16:15-17:10	-	Обмен мнениями по проведению научных исследований в сфере эпидемиологической безопасности, а также выработка совместных мер по предотвращению иных эпидемиологических ситуаций в постпандемический период Председатель Комитета санитарно-эпидемиологического контроля Есмагамбетова А.С. модератор
		Выступления представителей государств-участников СВДМА <i>Список участников (уточняется)</i> *4 международных участника, 2 казахстанских (5 минут на каждого участника)
		Обсуждение
17:00-17:10	-	Закрытие мероприятия. Подведение итогов Принятие совместного Заявления государствами-членами СВДМА в сфере эпидемиологической безопасности, в том числе по вопросам борьбы с Covid-19 и другими инфекционными заболеваниями Киясов Ерлан Ансаганович, Вице-министр здравоохранения РК Главный государственный санитарный врач

Язык: английский, русский (синхронный перевод).

Контактные лица:

- КОЖАПОВА Роза Абзаловна – Руководитель управления эпидемиологического надзора за инфекционными заболеваниями Комитета санитарно-эпидемиологического контроля МЗ РК, электронная почта r.kozharova@dsm.gov.kz, моб.тел: +7 777 262 6348;
- КУАТБАЕВА Айнагуль Мухановна – Заместитель Председателя правления АО «Национальный центр общественного здравоохранения МЗ РК», моб.тел: +7 708 972 3527;
- СМАГУЛОВА Ботагоз Балтаевна – Руководитель управления по вопросам евразийской интеграции Департамента международного сотрудничества и интеграции МЗ РК, электронная почта b.smagulova@dsm.gov.kz, моб.тел. +7 701 512 7035;
- ДЖАНИКЕЕВ Марат Сундетович – специалист Секретариата СВМДА, электронная почта: m.janikejev@s-cica.kz , тел: +7 777 181 1110.